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Het jaar 2019 was voor de Aaltense bijenvereniging een goed jaar. 
Het bestuur is voltallig bemand. Helaas heeft het vrouwelijke deel het bestuur verlaten. 
Christel wordt alsnog enorm bedankt voor haar inzet.  
 
De bijen zijn in trek. Dat merken we als vereniging volop. Van verschillende kanten is steun 
voor de bij. Zelfs een karavaan van Radio 2 besteedt volop aandacht aan het bijenwerk. 
Daarmee komt ook het akkerrandenproject volop in de schijnwerpers te staan. Niet alleen is 
dit goed voor de bijenstand maar ook voor soorten als de fazant en patrijs.  
 
Steun is er ook in de vorm het Rabo coöperatiefonds. Een mooi bedrag van rond de € 1.700,-
- kan bijgeplust worden op de bijen-balans. Overigens een bedrag waarvan ook de 
ledenvergadering heeft uitgesproken dit te willen inzetten voor verdere bekwaming en 
onderricht van (beginnende) imkers.  
 
Dat onderricht is ook volop in de praktijk naar voren gekomen. Vanuit onze eigen bijenstal is 
aan veel verschillende klassen en scholen voorlichting en uitleg gegeven over onze nuttige 
beestjes. Kinderen konden met imkerkap op, een keertje echt ‘roken’ en de Koningin zoeken 
in de demokast. Verschillende imkers vanuit onze vereniging hebben hiermee geholpen. 
Bedankt voor die inzet.  
 
Een ander moment van voorlichting was er op de Landelijke open Imkerijdag. Op zondag 14 
juli waren we present bij de Ahof. Met dank aan de vrijwilligers hebben we aan best een 
aantal personen uitleg gegeven over ons werk. We hebben daarbij voor de kinderen een 
speciale activiteit kunnen neerzetten door waskaarsen te maken. Overigens ook dank aan 
OWM Achterhoek Verzekeringen voor de financiële bijdrage hiervoor. Prettig daarbij is dat 
we verschillende belangstellenden hebben mogen noteren als (potentieel)lid. Vanuit het 
bestuur is besloten om deze mensen geregeld op de hoogte te stellen van onze activiteiten 
door middel van een nieuwsbrief of uit te nodigen voor een interessante bijeenkomst.  
 
Voor het eerst stonden we ook op de 1e Aalten dag. Ook hier grote dank aan de vrijwilligers. 
Het was een succes.  
 
Overigens het elkaar op de hoogte stellen heeft ook concreet vorm gekregen in “De 
Kwispeldans”. Een officieel lijf-blad van onze club. Er werd al goed geïnformeerd via email, 
maar het bestuur dacht er goed aan te doen om de attentiewaarde van onze activiteiten iets 
meer cachet te geven door periodiek een blaadje rond te brengen met daarin overzichtelijk 
onze activiteiten.  
 
 
 



Om het clubgevoel nog meer te versterken organiseerde Heidi samen met Wim “Tussen de 
middag”. De opkomst was wat matig maar sfeervol. Wellicht dat het te maken had met de 
korte termijnplanning. We gaan dit zeker herhalen omdat het zelfs met de 10 aanwezigen 
wel erg gezellig was. Maar we zullen eerder het evenement aankondigen. Heidi bedankt 
voor de salades en Wim eveneens bedankt voor je inzet en het beschikbaar stellen van jullie 
mooie ruimte.  
 
Als club heb je niet alleen het succes te vieren (denk daarbij aan het huwelijksjubileum van 
Evert en Jo Lensink), maar ook het verdriet. Kees Buurke en Joop Vaags zijn helaas te vroeg 
overleden. Tijdens de afgelopen ledenvergadering is hier kort bij stilgestaan. Zowel Kees als 
Joop waren gedreven imkers en het is jammer dat deze kennis niet langer aanwezig is 
binnen onze vereniging. 
 
We doen er daarom ook alles aan om kennis met elkaar te delen. Dat doen we met name 
door het organiseren van studieclubs. We hebben verschillende groepen gehad. Ieder met 
z’n eigen signatuur, maar allemaal met hetzelfde doel. Op een laagdrempelige manier 
uitleggen wat er speelt binnen en buiten de bijenkast. Deze bijeenkomsten worden als zeer 
leerzaam en gezellig ervaren. We zullen hiermee in 2020 verder gaan. Met grote dank aan 
onze leermeesters binnen onze vereniging voor hun inzet.  
 
Daarnaast bedanken we Hans Obbink en Wim Westerveld voor het organiseren van de 
cursus Korfvlechten. Afgezien van het feit dat het leerzaam en gezellig is, is een dergelijk 
evenement een mooi moment van promotie van onze activiteiten. Gerard te Hennepe heeft 
daarbij geen activiteit ongemerkt voorbij laten gaan. We waren daarom ook geregeld in de 
pers aanwezig. Broodnodig om zichtbaar te zijn in ons Aalten. Dit waren woorden van Geert 
Kämink die sprak tijdens de laatste ledenvergadering. We zullen dit advies van Geert ter 
harte nemen in onze contacten met bijvoorbeeld de Gemeente Aalten.  
 
Het landelijk NBV bestuur is bezig met een zelfreflecterende tour. Een nieuw bestuur, een 
nieuwe voorzitter. En terecht vraagt het landelijk bureau kritisch af welke toegevoegde rol ze 
kunnen en mogen spelen. Wij als vereniging dichten het landelijk bureau een lobby-functie 
toe in het publieke debat. Ben Vreman en Hans Obbink volgen de ontwikkelingen van het 
landelijk bureau vanuit de Ledenraad. Heren, hartelijk dank voor jullie scherpte en kritisch 
opbouwend meedenken.  
 
Vanaf het landelijk niveau naar lokaal niveau, overal proberen we als vereniging ons steentje 
bij te dragen. Mooi hierin is dat de verhoudingen met onze buur-verenigingen steeds beter 
worden. Varsseveld, Winterswijk, Dinxperlo en Aalten. Een mooi stel bij elkaar en met de 
intentie om elkaar verder te helpen. Onze voorzitter Gerard te Hennepe en daarbij Ben 
Vreman zijn aanwezig bij het lokale overleg. Een mooi initiatief is hieruit gekomen; namelijk 
het opzetten van de basiscursus Imker. Vanuit Aalten doen 5 deelnemers mee. Een mooi 
voorbeeld van hoe je in gezamenlijkheid goede dingen kunt neerzetten.  
 
Vanuit het bestuur wordt onderzocht of een donateurschap tot de mogelijkheden kan 
behoren. We merken van allerlei kanten steun voor ons werk. Wellicht bestaat er een 
mogelijkheid om deze sympathie om te zetten in een concreet (financiële) steun in de vorm 
van ‘Bij-leden’. Dit loopt in onderzoek bij het bestuur. 



 
Steun voor de bij geven we ook in de winter. Maar dat doen we collectief met suiker van 
Hans Obbink. Wederom is het hem gelukt om suiker om te zetten van grote porties naar heel 
veel kleine porties in jerrycanformaat. Een inspanning van formaat. Hans dank voor je 
record-omzet. Als we het goed hebben vertaald en teruggerekend zijn er 4 volle containers 
verkocht. Het suiker smelt de penningmeester in de mond.  
 
Ander imkermateriaal kwam tot ons dankzij de inzet van Evert Lensink en Wim Westerveld. 
Beide heren hebben de volken en materiale van Kees Buurke en Karel Beernink mogen 
verdelen onder de leden. Fijn dat het materiaal onder dankzegging is ontvangen door 
verschillende leden en weer ingezet wordt.  
 
En misschien is daarmee het slotwoord van dit jaarverslag gegeven. Wij leden en bijen lijken 
erg op elkaar. Druk, druk, druk. Werken, hamsteren, voorraden aanleggen, volk uitbreiden. 
En eens dan nadert het einde van een levenscyclus. En wat we dan hopen is dat de kennis is 
doorgegeven. Dat geldt voor onze bijen en voor onszelf. Daarom doen we er alles aan om 
het voortbestaan van dit nuttige soort te waarborgen. Daar zetten vrijwilligers, bestuur, 
leden en belangstellenden zich voor in. Ook in 2020. Met dank en respect aan de seniors 
onder ons.  
   
 
     
      
 
 

 

 


